
 
 

 3102בדצמבר  32
 ד "בטבת תשע' כ

  ,לכבוד
 עמוס שפירא

 נשיא
 אוניברסיטת חיפה 

 
  ,שלום רב

 
 מפגש הנשיא עם חברי הסגל האקדמי הזוטר והמשך שיתוף פעולה: הנידון

 
אבקש להודות לך על המפגש שיזמת בין באוניברסיטת חיפה בשם חברי ארגון הסגל האקדמי הזוטר 

מפגש ראשון וחשוב זה אפשר . חברי הסגל האקדמי הזוטר, עובדיה הנהלת האוניברסיטה לבין
 . לשמוע באופן הדדי על חלק מהבעיות והקשיים שאיתם אנחנו מתמודדים

, בדיקהורשים לבדוק ולתת תשובות לדברים שדעל אף התשובות שניתנו במהלך הפגישה וההבטחה 
 . תאין ספק שמפגש אחד לא יכול לספק פתרונות לכל הבעיו

 
לייצר לו ישנו צורך סבורה שו ,היה צעד ראשון וחשוב לבניית שיתוף פעולה המפגשאני מקווה ש

זכויות עובדים , תמיכה במחקר, שבמסגרתו נדון בנושאים מהותיים כמו ביטחון תעסוקתי, המשך
ועוד נושאים שדורשים פתרון עבור הסגל  (גברים או נשים, "או בכירים" זוטרים", למשל)באשר הם 

 . האקדמי הזוטר
 

דיאלוג שבו נוכל לעסוק בצרכים , בכל הנושאים האלהרק אם נקיים דיאלוג רצוף אני מאמינה ש
נוכל גם למצוא פתרונות שיהיו ברי יישום במציאות שבה אנו , ובקשיים של כל הצדדים המעורבים

 .נרוויח ממנה כולנו –ף לכולנו ושאם נלך בדרך זו אין לי ספק שזהו אינטרס משות. פועלים
אציע כי ערוץ עבודה זה בין נציגי הארגון לבין הנהלת האוניברסיטה ייפתח מוקדם ככל , אשר על כן

 . חברי הארגון מצפים לכך מאוד וכך גם אני. האפשר
 

  .בתקווה כי קריאה זו תענה בחיוב
 

 ,בברכהבתודה ו
 מיכל אבן

 
 ר ארגון הסגל האקדמי הזוטר"יו

 
 
 
 
 
 

 : העתק
 רקטור, י'גדוד פר' פרופ

 ל "סגן נשיא ומנכ, ברוך מרזן
 חברי הארגון 


